
Podle Hakova scénáře se bude točit film
Miletín - Natáčení snímku miletínského autora brzdí finance.

včera 06:50 
SDÍLEJ: 

 

Štěpán HakAutor: Archiv

Láska na pitevním stole nebo Zázrak v Miletíně, takové jsou pracovní názvy celovečerního filmu,
který zamýšlí natočit společnost 11:11 Production podle scénáře mladého miletínského autora
Štěpána Haka. Od myšlenky k realizaci ale není jednoduchá cesta – jak už to bývá, problémem jsou
peníze.

FINANČNÍ BRZDA
„Hodně už je zařízeno, ale zůstává stále mnoho neznámých. Tou, která „bliká" nejvíc, jsou peníze.
Vhodné dotace, na které jsme spoléhali, bohužel zatím nebyly vypsány, a k tomu, abychom mohli
začít film točit, schází tak tři sta až pět set tisíc," svěřil Štěpán Hak. Podle toho, jak se podaří oslovit
sponzory, se bude odvíjet také začátek natáčení.

„Jako město jsme na našeho autora samozřejmě hrdí, a pokud k natáčení filmu dojde, vyjdeme
celému štábu určitě vstříc," slibuje miletínský starosta Miroslav Nosek a dodává: „Zastupitelstvo už
začátkem března schválilo pro účely natáčení filmu bezplatné propůjčení Sousedského sálu
i poskytnutí ubytování v kempu se slevou."



JE LIBO KOMEDIÁLNÍ ŽÁNR?
Dvacetičlenný štáb by měl do Miletína dorazit nejdříve v červenci. Natáčet by se mělo jak
v malebných kulisách podzvičinského městečka, tak v prostorách místního divadelního sálu. Právě
tam se má odehrávat většina děje Hakovy romantické komedie.

„Je to příběh z prostředí amatérského divadla a přibližuje charaktery lidí, ochotníků, kteří si své
nedostatky a slabosti kompenzují v divadle: režisér Jarda Koubal získá záhadným způsobem práva
na uvedení hry jednoho z nejúspěšnějších dramatiků doby Slávy Machka, který se má také zúčastnit
premiéry. Tento den se ale mění v noční můru: hlavní milostný pár se rozhádá, jeden z hlavních
hrdinů skončí v base a jedinou možnou alternací je kolemjdoucí bezdomovec. Režisér naráží na
limity své i svého souboru," přiblížil Štěpán Hak s tím, že téma i komediální žánr by podle něj
diváci mohli ocenit.

„Řada měst má svoje ochotnické soubory, ale film o nich ještě nikdo nenatočil," připomíná.

O vysílání snímku – tedy v případě, že se producentům podaří sehnat potřebné peníze a natočit ho –
už projevila zájem východočeská televize V1.
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